



# Bestyrelsesmøde d. 30.3.23

Deltagere	Formand - Morten	Næst F. – Morten P.	Kasser – Kurt A.	Håndbold - Freja
Senior - Hanne	Fodbold - Tim	Badminton- Kurt J.	Volley – Jan	Gymnastik – Helle
Sponsor - Mette				

## Den faste del af dagsordenen:

1. Valg af referent
2. Godkendelse af dagsorden
3. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde
4. Punkter fra formanden
5. Nyt fra udvalgene
11. Dato for næste bestyrelsesmøde
12. Eventuelt
13. Punkter til næste møde

---

## 1. Valg af referent

## 2. Godkendelse af dagsorden

## 3. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde

## 4. Punkter fra formanden

### a. Har håndboldudvalget konstitueret sig, efter den seneste formands afgang?

Ja! Der er fundet et nyt udvalg.

Formand: Freja Carlsen

Kasserer: Susanne Terp

Udvalgsmedlemmer: Kamilla Fredenslund og Martina Christiansen

### b. Seneste indberetning af medlemstal, viser en stor tilgang.

Kommunen har henvendt sig til Morten vedr., den store fremgang. Da de var i tvivl om tallene var rigtige, men det var korrekt indberettet.

### c. Data over medlemstal skal systematiseres

Morten og Kurt Laier fikser dette.

### d. Oprettelse og godkendelse af padeludvalg

Der er nu oprettet et padeludvalg, som så senere kan ændres igen, blev primært oprettet, for at der kunne søges fonde.

Formand: Morten C.

Næstformand: Kurt Jensen

Udvalgsmedlem: Helle Clausen

### e. Volleyball efterspurgt i september kurser – Synes det skal opfordres til at finde noget relevant i år. Volleytrænerkonference d. 29. april man kan tilmelde sig, hvis det er relevant?

Hvis nogen fra volley vil på kursus, så skal de bare tage af sted, der er afsat penge til kurser.



# Bestyrelsesmøde d. 30.3.23

- f. **Generel opfordres til at spørge de frivillige og trænere ude i afdelingerne, om interesse for kurser, uddannelse etc. Tilsend mig gerne ønsker, så vi kan få folk ud og dygtiggøre sig.**

Så ovenstående punkt. Hvis nogen vil på kursus, så kan de komme det.

- g. **Udvikling i fodboldprojekterne: Bander og stadion/sponsorplankeværk. Hvor langt i processen er udvalget? Er der styr på fondssøgning etc.?**

Fodbold afd. Har søgt den store pulje ved DGI og Michael er endnu ikke påbegyndt arbejdet med at opsøge sponsorer til udendørs skilte. Han sagde til Mette at han ville påbegynde dette i marts.

- h. **FynskSupport. Organisering af arbejdet. Arbejdsgruppe**

Hver afdeling gør det på deres måde. Man opfordrer alle til at tilmelde sig sponsor el også tilknytte Bøgebjerg IF.

- i. **Sommerevaluering**

Der findes en dato til næste møde den 10/5

## 5. Nyt fra udvalgene

Ikke det store, de fleste er ved at være færdige for denne sæson. Badminton er stoppet, håndbold træner et par gange i april, volley rykker ud til maj. Fodbold er jo i fuld gang med deres seniorhold, der er PT ingen børnehold.

## 6. Gymnastikudvalget (Helle)

Der er ikke fundet et 3. medlem endnu. Helle sender en mail ud til alle medlemmer i gymnastik med at der skal findes et 3. medlem hvis sæsonen skal igen til september.

## 7. Arbejde på Ollerup d. 5.6, 10.6, 26.8 og 27.8 (Helle)

De har spurgt efter hjælp 3 datoer:

5/6 til noget udendørs koncert som ikke slutter så sent denne dag. Til oprydning og barvagter

10/6 Gl. elevdag med oprydning 21-01 og så rengøring kl. 03-05 om natten (Fodbold har sagt at den vil de arbejde på at besætte

26/8 +27/8 Olympen. Både hjælp på dagen og til oprydning dagen efter. Her melder volley klar med ca. 6 personer allerede nu.

## 8. Ansøgninger til udviklingspuljen (Helle)

Helle søger til padel

## 9. Haltider (Morten P)

Tim finder ud af hvornår fodbold gerne vil have haltider også melder han det ind i vores lukkede facebookgruppe, så Helle kan lave "puslespillet" færdigt.



# Bestyrelsesmøde d. 30.3.23

## 10. Bierfest

Der er styr på alle løse ender vedr. Bierfest.

## 11. Dato for næste bestyrelsesmøde

Allerede planlagt. Onsdag d. 10/5

## 12. Eventuelt

Vandet er ikke varmt nok.

Medlemmer dropper nu at bade i hallen.

Morten P. tager det med til hallen. Ta' det evt. med videre til kommunen, så må der ydes ekstra tilskud.

## 13. Punkter til næste møde